
 
 

Αθήνα, 8 Σεπτεμβρίου 2020 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: «Αποκλεισμός εγγραφών πρώτου εξαμήνου στο Δ.Ι.Ε.Κ Βοηθών 
Νοσηλευτικής Γενικής Νοσηλείας Αγίου Νικολάου, καθώς και σε άλλα Δημόσια 
Ινστιτούτα Επαγγελματικής Κατάρτισης». 
 
 
Με την Αριθμ. Γ6α /Γ.Π. 38396, απόφαση του Γενικού Γραμματέα Δημόσιας  Υγείας 
καθορίστηκε πως δεν θα γίνονται εγγραφές πρώτου εξαμήνου για την περίοδο 
2020-2021 στα ΔΙΕΚ βοηθών Νοσηλευτικής Γενικής Νοσηλείας, αλλά οι εγγραφές- 
κατατάξεις θα πραγματοποιούνται μόνο για το Γ΄ εξάμηνο. 
Δηλώνεται δηλαδή πως δε γίνονται οι δεκτοί σπουδαστές για το πρώτο εξάμηνο, 
γεγονός που οδηγεί αφενός στην κατάργηση των Δ.Ι.Ε.Κ και αφετέρου στην 
ενίσχυση της ιδιωτικής εκπαίδευσης, καθώς οι υποψήφιοι σπουδαστές θα 
στραφούν, αναγκαστικά, σε ιδιωτικά ΙΕΚ. 
 
Με νέα απόφαση Γ6α /Γ.Π. 47683 τροποποιείται η προηγούμενη και αναφέρεται 
ρητά πως τα Δ.Ι.Ε.Κ θα μπορούν να εγγράψουν καταρτιζόμενους  Α’ εξαμήνου κατά 
το εαρινό εξάμηνο 2020-21, αφού προηγουμένως επανεξεταστούν και 
επανεκτιμηθούν όλα τα δεδομένα που αφορούν στην λειτουργία τους, χωρίς καμία 
συγκεκριμένη αναφορά στο τι αφορούν αυτά τα δεδομένα, καθώς και κανένα 
κριτήριο για την επιλογή των ΔΙΕΚ που δεν μπορούν να δεχθούν σπουδαστές Α΄ 
εξαμήνου φέτος το Σεπτέμβριο. 
 
Μάλιστα, με ανακοίνωση της ΠΟΕΔΗΝ, γνωστοποιήθηκε καταγγελία των 
εργαζομένων του Νοσοκομείου Άρτας και των Κέντρων Υγείας του Νομού για το εν 
λόγω πρόβλημα, ενώ με επιστολή της η διευθύντρια του Δ.Ι.Ε.Κ., Αγίου Νικολάου 
Κρήτης γνωστοποίησε την ανησυχία της για το μέλλον του Δ.Ι.Ε.Κ Αγίου Νικολάου. 
 
Επειδή η λειτουργία των Δ.Ι.Ε.Κ δεν επιβαρύνει τον δημόσιο προϋπολογισμό. 
 
Επειδή βάσει των παραπάνω δεν υπάρχει, προς το παρόν, δυνατότητα εγγραφής 
σπουδαστών στο Α’ εξάμηνο. 
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Επειδή η κατάργηση στην ουσία των Δ.Ι.Ε.Κ. θα εξωθήσει όσους θέλουν να 
σπουδάσουν στα ως άνω Δ.Ι.Ε.Κ. στον ιδιωτικό τομέα. 
 
Επειδή η πρακτική άσκηση συνεισφέρει στην λειτουργία των γενικών νοσοκομείων 
την στιγμή που υπάρχει έλλειψη προσωπικού και ενισχύει το Δημόσιο Σύστημα 
Υγείας. 
 
Επειδή η λειτουργία των ΔΙΕΚ είναι σημαντική για την στελέχωση των νοσοκομείων 
των νομών της χώρας μας, αλλά και συνολικά του Δημόσιου συστήματος υγείας 
από εκπαιδευμένο προσωπικό βοηθών νοσηλευτικής. 
 
Επειδή η λειτουργία του ως άνω μοναδικού Δ.Ι.Ε.Κ στο νομό Λασιθίου, αναβαθμίζει 
εκπαιδευτικά και κοινωνικοοικονομικά τον υποβαθμισμένο νομό μας. 
 
 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 
 

1. Ποιοι ήταν οι  λόγοι που τον οδήγησαν στη λήψη της συγκεκριμένης 
απόφασης; 

 
2. Προτίθεται να τροποποιήσει ή να ακυρώσει την απόφαση του Γ.Γ. 

Δημόσιας Υγείας, ώστε να δοθεί η δυνατότητα εγγραφής σπουδαστών στο 
Α΄ εξάμηνο για την περίοδο 2020-2021. 

 
3. Με ποια κριτήρια επέλεξε τα Δ.Ι.Ε.Κ που κατήργησε; 

 
 

Οι Ερωτώντες βουλευτές 
 

Θραψανιώτης Μανόλης 
 
 

Βαρδάκης Σωκράτης 
 

Βίτσας Δημήτριος 
 

Γκιόλας Γιάννης 
 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 
 

Κασιμάτη Νίνα 
 

Καφαντάρη Χαρά 
 

Λάππας Σπύρος 
 



Μάλαμα Κυριακή 
 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 
 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
 

Παπαδόπουλος Σάκης 
 

Πούλου Γιώτα 
 

Ραγκούσης Ιωάννης 
 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 
 

Χρηστίδου Ραλλία 
 
 
 




